
V  uplynulom školskom 
roku získal prvé miesto 
v  krajskom kole olympiády 
z  informatiky v kategórii A 
a 11. miesto v celoslovenskom 
kole, kde získal postup do 
výberu žiakov,  z  ktorých 
sa bude zostavovať repre-
zentačný tím SR. Lukáš je 
zároveň víťazom  krajského 
kola olympiády z informatiky 
v kategória B (v tejto kategórii 
sa už ďalšie kolá nekonajú) 
a  víťazom krajského kola 
olympiády z  biológie 
v  kategórii B, kde v  celo-
slovenskom kole získal 12. 
miesto. Bol piaty v krajskom 
kole olympiády z  matema-
tiky. Je členom súťažného 

tímu školy v  medzinárodnej 
Internetovej matematickej 
olympiáde, kde skončili na 
12. mieste z  215 účastníkov. 
Ako člen súťažného tímu 
Seniori v  medzinárodnej 

súťaži   Matematický náboj 
skončili na 9. mieste z  96 
účastníkov. Lukáša do súťaží 
pripravovala učiteľka Silvia 
Rosenbergová. „Lukáš je 
mimoriadne nadaný študent 

najmä v  oblasti prírodoved-
ných predmetov. Svoje nadanie 
rozvíja od detstva i samo-
statným štúdiom a  dostavili 
sa aj celoslovenské úspechy. 
Pozoruhodná je jeho účasť 
v  krajskom kole olympiády 
z  informatiky, kde súťažil 
v  dvoch kategóriách, pričom 
na riešenie úloh mal iba čas 
vymedzený na riešenie jednej 
kategórie. Napriek tomu 
vyhral krajské kolo v obidvoch 
kategóriách. V minulých škol-
ských rokoch sa zúčastnil aj 
súťaže Zenit v programovaní.  
Dvakrát po sebe krajské kolo 
vo svojej kategórii vyhral, 
v  celoslovenskom bol štvrtý. 
Popredné priečky v  krajskom 

kole olympiád z  matematiky 
a  z  informatiky obsadzoval 
Lukáš aj v  minulých rokoch. 
V tomto školskom roku patril 
aj k  organizátorom matema-
tickej súťaže Junior NÁBOJ, 
ktorú FMFI UK Bratislava 
organizovala prvýkrát aj pre 
základné školy. Pre okres 
Bánovce nad Bebravou 
bola organizovaná v  našej 
škole. Lukáš rád pomáha 
svojim spolužiakom, pretože 
je výborným študentom 
a dokáže poradiť nielen v prí-
rodovedných predmetoch,“ 
toľko z charakteristiky žiaka 
od riaditeľky gymnázia Eleny 
Kacvinskej. Lukášovi k  oce-
neniu blahoželáme. (r)

Už od skorého rána 
prichádzali postupne do 
rozprávkového lesa nielen 
predškoláci, ale aj prváci zo 
ZŠ Gorazdova, Komenského 
a  Partizánska, klienti DSS 
Archa a  zástupcovia mesta. 
Pred vstupom do rozpráv-
kového lesa čakali na deti 
poľovníci, od ktorých sa 
dozvedeli, ako sa správať 
v  lese a  ako vstupenku do 

lesa dostali od nich kvietky 
z papiera. Na šiestich stano-
vištiach sa stretli s mnohými 
rozprávkovými bytosťami. 
Deti spolu s  farebnou Pas-
telkou a babkou bylinkárkou 
pomenovávali liečivé rastliny 
a privoňali vrecúškam 
s  nasušenými bylinkami. 
Vodníkom pri jazierku 
pomohli triediť a  separovať 
odpad. V lese spolu s vílami 

poznávali lesné zvieratká, 
pomohli nájsť usilovným 
mravcom cestu do mrave-
niska a  poskladať zo  šišiek 
strom alebo lesnú vílu. Kráľ 
Kráľovič im načapoval sladký 
džús a  na skákacom hrade 
sa vyšantili s Mášou a med-
veďom. Ježibabám pomohli 
napiecť medovníčky, no a za 
odmenu ich šašovia odmenili 
cukrovou vatou. Za splnenie 

úloh boli deti odmenené 
omaľovankami, sladkos-
ťami, jabĺčkom, džúsom, 
perníčkami. Za nezabud-
nuteľné zážitky patrí vďaka 
organizátorom - členkám 
sekcie environmentálnej 
výchovy, kolektívu Materskej 
školy Hronského a  mestu 
Bánovce nad Bebravou, ktoré 
akciu finančne podporilo.             
 Stanislava Mišová

Je príjemné, keď aj naša 
redakcia môže prinášať 
veľa pozitívnych 
informácií. Predsa len, 
radšej siahame po tom, 
čo nás i vás poteší. Veď 
celoslovenské médiá 
sú plné politického 
hašterenia, podvodov, 
havárií, mordov 
a iných nešťastí. A my 
tú všetku „zlobu“ 
nasávame z bulvárnych 
plátkov, ale žiaľ, aj 
z verejnoprávnych médií 
ako najatí...
Potešte sa, milí 
Bánovčania, radšej 
s nami a čítajte... 
Máme úžasný Talent 
Trenčianskeho kraja 
z bánovského gymnázia, 
tradičný rozprávkový 
les navštívilo aj vďaka 
skvelým organizátorom 
a počasiu sedemsto 
detí, v bánovskej 
nemocnici máme 
oddané a špičkové 
zdravotné sestry, na 
Guláš feste si to užívali 
dve tisícky návštevníkov 
a vyhrávali Bánovčania, 
dobrovoľníci skrášlili 
areál materskej školy, 
žiaci z basketbalového 
klubu sú vicemajstri 
Slovenska a poklonu 
im a trénerom zložil aj 
primátor, starší dorast 
futbalistov postúpil do 
druhej ligy.... a máme 
tu nielen príchod 
astronomického 
leta v plnej sile, ale 
aj Kultúrne leto so 
zaujímavou ponukou. 
Prázdniny a dovolenky 
sú na spadnutie, tak 
prečo si kaziť chvíle 
prežiarené pozitívnou 
energiou slnka 
negatívnymi správami...   

 Alena Borszéková
 šéfredaktorka
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Na margo

Primátorská kvapka 
krvi v stredu 21. júna 
od 8.00 h v Centre 
voľného času

Šiesty ročník 
Hrežďovského 
guláš festu v Malých 
Chlievanoch

Cesta rozprávkovým lesom pre sedemsto detí 

Ocenenie Talent 
Trenčianskeho kraja 

2017 si na Trenčianskom 
hrade z rúk prednostu 
Okresného úradu Trenčín 
Jozefa Stopku prevzal 13. júna aj 
Lukáš Baláž, študent sexty Gymnázia 
Janka Jesenského. 

Talent Trenčianskeho kraja 2017 Lukáš Baláž

I v tomto 
roku sa areál 

Materskej školy 
J. C. Hronského 
premenil na 
rozprávkový 
les s množstvom 
zaujímavých 
tematických 
zastavení 
plných hier, 
dobrodružstva 
a neopakova-
teľných zážitkov.  
Neľahké úlohy 
preverili nielen 
fyzickú zdatnosť, 
ale potrápili hlávky 
vyše sedemsto 
deťom z 24 
materských škôl 
okresu Bánovce 
nad Bebravou...
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Júnové
zastupiteľstvo
V stredu 21. júna 2017 
o 14.30 h sa uskutoční 
23. zasadnutie Mest-
ského zastupiteľstva  
v Bánovciach nad 
Bebravou v spolo-
čenskej sále MsKS 
na Ulici J. Matušku.  
Poslanci dostali 
na prerokovanie 
informatívne správy 
o vymáhaní pohľa-
dávok, o výstavbe 
mesta, o stave prevodu 
komunálnych bytov, 
o nájomcoch a výške 
nájmov v Sokolovni. 
Na schválenie 
dostali materiály aj 
o komunitnom pláne 
sociálnych služieb 
v meste, o ZPOZe 
a odmeňovaní jeho 
členov, o ďalšej zmene 
rozpočtu, atď. Všetky 
materiály sú k dispo-
zícii na www.banovce.
sk, v časti samospráva. 
Rokovanie MsZ je 
ako vždy verejné a 
prístupné všetkým 
občanom.

Cyklisti 
a chodci 
v protismere!
Mesto Bánovce nad 
Bebravou upozorňuje 
cyklistov a chodcov, 
aby dodržiavali 
dopravné značenie 
(b 2 Zákaz vjazdu 
všetkých vozidiel) na 
Ulici Janka Matušku. 
Ide o situáciu, keď 
tam vchádzajú z ulice 
Sládkovičova. Na 
uvedenej ulici totiž 
často dochádza k 
nebezpečným kolíziám 
s vodičmi motorových 
vozidiel. Súčasne  pro-
síme rodičov, aby na 
tento fakt upozornili 
svoje deti. Najčastejšie 
sa v protismere nachá-
dzajú práve deti, ktoré 
na bicykli, a dokonca 
rýchlou jazdou 
v protismere, ohrozujú 
najmä svoj život!
 Tlačová správa mesta

Poruchy 
osvetlenia
V prípade poruchy 
verejného osvetlenia 
kontaktujte 
pohotovostnú službu 
– pracovníkov fi rmy 
TEDOS, p. Kľačko 0914 
327 408, p. Šumichrast  
0914 327 409.

Oznamy 
mesta

Občianske spolunažívanie – všetko je o ľuďoch

Mesto upozorňuje občanov na opakujúci sa problém s upchatým kanalizačným potrubím

Čo nepatrí do verejnej kanalizácie

S účasná doba je, 
okrem iného, 

charakteristická 
aj úpadkom 
morálnych hodnôt. 
Dôsledkom toho 
je narušovanie 
občianskeho 
spolunažívania, 
ktorým sa zaoberá 
viacero zákonov 
Slovenskej 
republiky. Jedným 
z nich je Zákon 
Slovenskej 
národnej rady 
o priestupkoch č. 
372/1990 Zb.

Dôvodom, prečo 
venujeme pozornosť práve 
uvedenému zákonu, je 
predchádzanie rôznemu 
protiprávnemu konaniu. 
Istotne sa niekto z  vás 
stretol s  problémom, 
kedy ste boli priamo, či 
nepriamo, poškodení na 
svojich právach. Napríklad 
dôsledkom rušenia noč-
ného pokoja, ohováraním, 
poškodzovaním mena, či 
majetku, alebo buchotom 

susedov, ktorí bývajú nad 
vami. Niektoré z uvedených 
konaní je možné postihnúť 
práve v  zmysle vyššie uve-
deného zákona.

Mnohí ľudia nie-
koľko rokov mlčky trpia 
aroganciu a agresivitu 
iných, ako keby sa im mali 
povinne prispôsobovať. 
Vzájomná snaha o  pocho-
penie a  hľadanie kompro-
misov, sa vytráca. Ale ako 
sa vraví: „Všetko je vždy 
o ľuďoch... 

Mlčanie a  ponechá-
vanie priestoru pre tých, 
ktorí vám ubližujú, nepo-
máha problémy vyriešiť, 
ale skôr ich len zhoršuje. 
Obdobne je to s  proble-
matikou tzv. šmejdov, 
ktorí dlhodobo okrádali 
a  podvádzali seniorov. 
K  zásadnej zmene došlo 
až vtedy, keď bola voči 
páchateľom schválená 
účinná legislatíva. Kde 
nepomáha prevencia, je 
nutné pristúpiť k  represii. 
A  tou je práve spomenutá 
účinná forma trestov, ktorá 

je dostatočným mementom 
na to, aby ďalšie osoby 
minimá lne odradi la 
od páchania obdobnej 
činnosti. V oblasti občian-
skeho spolunažívania sú 
jasne defi nované pravidlá, 
z  ktorých vyberáme §49 
Priestupky proti občian-
skemu spolunažívaniu: 
(1) Priestupku sa dopustí 
ten, kto:
a) inému ublíži na cti tým, 
že ho urazí alebo vydá na 
posmech,
b) inému z nedbanlivosti 
ublíži na zdraví,
c) úmyselne uvedie 
nesprávny alebo neú-
plný údaj pred štátnym 
orgánom, pred orgánom 
obce alebo pred organi-
záciou za účelom získania 
neoprávnenej výhody,
d) úmyselne naruší 
občianske spolunažívanie 
vyhrážaním ujmou na 
zdraví, drobným ublížením 
na zdraví, nepravdivým 
obvinením z priestupku, 
schválnosťami alebo iným 
hrubým správaním,
e) sa dopustí konania podľa 
písmena a) alebo písmena 
d) na blízkej osobe alebo 
osobe, ktorá mu bola zve-
rená do starostlivosti alebo 
výchovy,
f) od iného násilím sám 
alebo za pomoci ďalších 
osôb vymáha majetkové 
práva alebo práva z nich 
vyplývajúce, o ktorých sa 
domnieva, že mu patria 

bez vykonateľného rozhod-
nutia príslušného orgánu,
g) napomáha osobnou 
účasťou násilnému vymá-
haniu majetkových práv 
alebo práv z nich vyplýva-
júcich, hoci na ich vymá-
hanie niet vykonateľného 
rozhodnutia príslušného 
orgánu.
(2) Za priestupok podľa 
odseku 1 písm. a) možno 
uložiť pokutu do 33 eur, za 
priestupok podľa odseku 
1 písm. b) až d) a písm. 
g) pokutu do 99 eur, za 
priestupok podľa odseku 
1 písm. e) pokutu do 200 
eur a za priestupok podľa 
odseku 1 písm. f) pokutu 
do 331 eur.
Medzi protiprávne konanie 
patrí aj ohováranie 
a poškodzovanie mena pro-
stredníctvom internetu. Ak 
by bolo spáchané závažným 
spôsobom, môže byť 
páchateľ takéhoto skutku 
riešený v zmysle Trestného 
zákona. Išlo by o trestný čin 
§ 373 Ohováranie.

Podľa § 373 ods. 1 Trest-
ného zákona, kto o  inom 
oznámi nepravdivý údaj, 
ktorý je spôsobilý značnou 
mierou ohroziť jeho vážnosť 
u  spoluobčanov, poškodiť 
ho v zamestnaní, v podni-
kaní, narušiť jeho rodinné 
vzťahy alebo spôsobiť mu 
inú vážnu ujmu, potrestá 
sa odňatím slobody až na 
dva roky. V  zmysle § 373 
ods. 2 písm. c) Trestného 

zákona sa páchateľ potrestá 
odňatím slobody na jeden, 
až päť rokov, ak spácha čin 
uvedený v odseku 1 verejne. 
Podľa § 122 ods. 2 písm. a) 
Trestného zákona je trestný 
čin spáchaný verejne, ak je 
spáchaný obsahom tlačo-
viny alebo rozširovaním 
spisu, fi lmom, rozhlasom, 
telev íziou, použit ím 
počítačovej siete alebo 
iným, obdobne účinným 
spôsobom.

Všetko vždy záleží od 
samotných jednotlivcov. Je 
preto na každom z nás, ako 
budeme spolu nažívať. Vždy 
je lepšie spolupracovať na 
dobrých veciach, než na 
vytváraní konfl iktov. 

Tento článok bol pub-
likovaný v  rámci projektu 
„Poznaním k  hodnotnému 
životu“, ktorý je realizovaný 
pod záštitou primátora 
Mar iána Chovanc a 
a  finančne ho podporila 
Rada vlády Slovenskej 
republiky pre prevenciu 
kriminality.

 Autor: MsÚ prevencia

Dôvodom upchávania 
kanalizačných potrubí je 
nedodržiavanie odporu-
čení, ktoré niektorí jed-
notlivci neustále ignorujú. 
Neuvedomujú si však, že 
svojím nezodpovedným 
konaním môžu spôsobiť 
aj veľmi vážne materiálne 
škody. Najmä počas 
intenzívnych prívalových 
dažďov, ktoré sú z roka na 
rok intenzívnejšie.  

Najčastejším dôvodom 
znefunkčnenia čerpadiel 
a  upchatia kanalizačného 
potrubia, sú rôzne predmety 
a  látky, ktoré tam nepatria. 
Z  dôvodu skvalitnenia 
osvety a  predchádzaniu 
škôd na majetku, opätovne 
uvádzame, čo do verejnej 
kanalizácie nepatrí: 
 hygienické potreby: 
vlhčené utierky, tampóny, 
vložky, plienky, obrúsky, 
apod.  (Tento odpad spôso-
buje upchávanie čerpacích 
staníc. Odpadové vody sa 
začnú hromadiť v takto 

odstavenom úseku kana-
lizácie, čo môže spôsobiť 
vyplavenie nehnuteľností 
cez domové prípojky.) 
 chemické látky a ropné 
produkty: farby, riedidlá, 
lieky, rozpúšťadlá, sadra, 
lepidlá, motorové oleje, 
ma z ad lá ,  zneč is tený 
benzín, nafta, rôzne iné 
chemikálie, a pod. (Tento 
odpad v kanalizácii môže 
spôsobiť rôzne chemické 
rea kcie  sprevád za né 
vývojom plynov, čo môže 
byť, vzhľadom na uzavretý 
systém kanalizačných rúr, 
zdraviu, aj životu nebez-
pečné. Môže tiež zapríčiniť 
vznik nerozpustných 
usadenín, ktoré kulmujú 
na dne rúr a zmenšovať 
ich profi l. Následne vzniká 
spomalenie biochemického 
čistiarenského procesu, 
kedy už nie je možné 
aktívne prečistiť odpadové 
vody a zvyškovú toxicitu 
unikajúcu cez prečistené 
odpadové vody do vodného 
toku, alebo cez čistiarenský 

kal do ďalších produktov 
ako sú hnojivá, a pod.) 
 biologický odpad: potra-
viny, neskonzumované 
jedlá, šupky, kosti, potra-
vinárske tuky, oleje, masti, 
tráva, záhradný odpad, 
seno, slama, hnojovica, a 
pod. (Tento druh odpadov 
priťahuje do kanalizácie 
hlodavce a  najmä potkany. 
Následkom toho môže dôjsť 
k  inému problému, kedy sa 
takto nalákaný potkan môže 
sa cez kanalizačnú prípojku 
dostať až vo WC. Tuky a 
oleje po ich stuhnutí môžu 
vytvoriť v kanalizačnom 
potrubí doslova zátku.)
 nerozpustné materiály: 
plasty, PET f ľaše, obaly, 
piesok, kamene, zvyšky 
stavebných materiálov, 
guma, kovy, konzervy, 
plechovky, handry, a pod. 
(Upchávanie kanalizácie, 
zmenšovanie prof i lu , 
vytváranie rôznych bariér 
a prekážok v kanalizačných 
rúrach, má okrem iného za 
následok veľmi nepríjemný 

hnilobný zápach. Počas 
letných mesiacov môže byť 
tento problém spúšťačom 
ďal ších spr ievodných 
nepríjemností.)

Uvedené predmety 
a  látky ľudia často z 
nevedomosti, ľahostajnosti 
alebo len z pohodlnosti 
vypúšťajú do kanalizácie 
bez toho, aby zvážili 
dôsledok svojho konania. 
Ohrozujú tým však nielen 
funkčnosť svojich kanali-
začných prípojok, ale aj celej 
siete verejnej kanalizácie. 
Súčasne tiež zbytočne zvy-
šujú náklady na prevádzku 
kanalizácie, ktoré môžu byť 
následne aj o niekoľko tisíc 
eur vyššie. Najmä ak dôjde 
k  poškodeniu výkonných 
častí čerpadiel. Nemenej 
významný, v tejto oblasti, je 
tiež priamy dopad na kva-
litu životného prostredia. 

Vy z ý va me pre to 
občanov, aby do kanalizácie 
vypúšťali výlučne odpadové 
vody po použití WC, sprchy, 
vane, vody z prania, umý-

vania riadu a očisty obydlí. 
Ostatné do kanalizácie 
nepatrí. 

Kam
so zrážkovými vodami 

Ta k t ie ž  prosí me 
občanov, aby zvážili nut-
nosť vypúšťania zrážkových 
vôd zo spevnených plôch 
a striech objektov svojich 
nehnuteľností do verejnej 
kanalizácie. Z ekologického 
hľadiska je ideálne, aby 
zrážková voda zostala v 
tom území, kde spadla. 
Napríklad na zavlažovanie 
záhrad. Predchádza sa tak 
vysušovaniu pôdy a znižo-
vaniu zásob podzemných 
vôd plošne na celom území. 
Zrážková voda odkanalizo-
vaná do verejnej kanalizácie 
ju svojím objemom zbytočne 
zaťažuje, narieďuje odpa-
dové vody a hydraulicky 
preťažuje čerpacie stanice i 
čistiareň odpadových vôd.

Ďakujeme občanom, 
ktorí uvedené odporúčania 
dodržiavajú.

 Tlačová správa mesta 

Lebo, 
čo si človek
zasadí, to mu 
jedného dňa 
vyrastie. 

Kto chce, 
hľadá spôsob 
ako pomôcť, a kto 
nechce, hľadá 
spôsob, ako nájsť 
výhovorku.“
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Súťaž o najkrajšiu predzáhradku
Mesto Bánovce nad 

Bebravou vyhlásilo súťaž 
Najkrajšia predzáhradka 
pred bytovým domom. 
Cieľom súťaže je skrášliť 
verejné priestranstvá pred 
bytovými domami kveti-

novou výsadbou a zeleňou, 
podporiť a  vyzdvihnúť 
prácu občanov, ktorí dbajú 
o estetický vzhľad a čistotu 
svojho najbližšieho okolia, 
nakoľko svojimi aktivitami 
vytvárajú krajšie bývanie, 

aj  zdravšie životné pro-
stredie v  meste. Súťaž je 
určená pre občanov, ktorí 
bývajú v bytových domoch 
na území mesta. V  rámci 
nej sa počas úprav okolia 
bytových domov nesmú 

svojvoľne vysádzať ani 
presádzať stromy a  kry. 
Sadiť sa môžu iba kvety a 
bylinky. Rastliny nesmú byť 
invázne, tzn. nepôvodné, 
ktoré sa nekontrolovane 
šíria a vytláčajú pôvodné 

rastliny. Neodporúčame 
tiež vytváranie rôznych 
obrúb, ktoré by sťažovali 
kosenie trávnikov. Súťaž 
potrvá do 30. september 
2017. Viac informácií na 
www.banovce.sk.   (MsÚ)

Hostiteľ kami tri 
poslankyne TSK 

Kongresovú sálu Tren-
čianskeho samosprávneho 
kraja  zaplnili prvého júna 
nezvyčajní hostia.  Celkom 
130 zástupcov organizácií 
z  okresu Bánovce nad 
Bebravou - SZPB, SZZP, 
JDS, ÚŽS, SČK prijalo 
pozvanie troch poslankýň 
TSK za okres – Rudolfy 
Novotnej, Márie Hajšovej 
a Zuzany Máčekovej.  Pred-
seda TSK Jaroslav Baška prí-

tomných hostí informoval 
o  kompetenciách kraja 
a tiež o tom, v čom všetkom 
vie kraj svojim obyvateľom 
pomôcť. Zo všetkých oblastí 
sa zameral najmä na zdra-
votníctvo, sociálnu pomoc 
a  dopravu. Po občerstvení 
si mohli všetci prítomní 
užiť podľa vlastného výberu 
výlety na Trenčiansky hrad, 
či do kúpeľov Trenčianske 
Teplice. (r), Foto: TSK

Mesto Bánovce nad Bebravou
v spolupráci s Centrom voľného 
času v Bánovciach nad Bebravou

vás pozýva na

PRIMÁTORSKÚ 
KVAPKU KRVI

21.6.2017 
v priestoroch centra voľného času

od 8.00 h

 Ocenenie Sestra roka 2017
V  Nemocnici Bánovce 

- 3. súkromnej nemocnici, 
člena skupiny AGEL, sa 
uskutočnilo slávnostné odo-
vzdávanie ocenení, ktoré si 
prevzalo deväť sestier. Za ich 
záslužnú prácu sa verejne 
poďakovali r iaditeľ ka 
nemocnice MUDr. Mina 
Bobocká, námestníčka 
pre ošetrovateľstvo Erika 
Mišiaková a prezidentka 
Regionálnej komory sestier 
a pôrodných asistentiek 
Zuzana Jeřábková.

Ocenenie Sestra roka 
2017 si prevzali Janka Chuť-
ková, ktorá pracuje na det-
skom oddelení krásnych 28 
rokov, vedúca sestra neona-
tologického oddelenia Mar-
tina Košinová, ktorá pracuje 
v nemocnici 10 rokov, Alena 
Pilchová pracuje 10 rokov 
na JZS v odbore chirurgia. 
Medzi ďalšie ocenené patrí 
aj Agneša Botková, ktorá 
prácu sestry na internom 
oddelení vykonáva už 
krásnych 33 rokov, Marta 

Paštrnáková pracuje na 
oddelení dlhodobo chorých 
9 rokov, sestra fyziatricko-
-rehabilitačného oddelenia 
Danka Kyjacová pracuje 
v  nemocnici už 25 rokov, 
Zuzana Šebeňová pracuje 
7 rokov na gynekologic-
kopôrodníckom oddelení. 
Stanislava Beňadiková 
pracuje 11 rokov ako sestra 
na operačných sálach 
a  poslednou ocenenou je 
Zuzana Gogoľová, sestra 
rádiologického oddelenia, 

ktorá v  nemocnici pracuje 
30 rokov. ,,Úspechy sestier 
sú predovšetkým kolektívne 
úspechy. Sú veľmi úzko 
späté s celým zdravotníckym 
tímom a  s  atmosférou 
na pracovisku. Všetkým 
naším sestrám v  nemocnici 
úprimne ďakujem za ich 
svedomitú a príkladnú 
prácu,“ dodala MUDr. 
Mina Bobocká riaditeľka 
nemocnice. 
 Tlačová správa nemocnice

Bánovčania bez podaných projektov
V  apríli tohto roku 

Trenčiansky samosprávny 
kraj vstúpil do svojho pre-
miérového ročníka v  rámci 
zavedenia Participatívneho 
komunitného rozpočtu. 
O  vyčlenených 99 tisíc 

eur zabojuje celkovo 35 
projektov. O  tom, ktoré sa 
skutočne zrealizujú, roz-
hodne svojím hlasovaním 
verejnosť. Možnosť zasielať 
návrhy projektov na TSK 
mali jednotlivci, kolektívy 

aj inštitúcie do konca mája 
tohto roku. Na Trenčiansku 
župu dorazilo celkovo 35 
projektov  z ôsmich okresov. 
Najviac – osem projektov 
bolo z  okresu Trenčín, po 
šesť z okresov Považská Bys-

trica a  Partizánske, po päť 
Myjava a  Nové Mesto nad 
Váhom, tri prišli z Púchova 
a po jednom z  okresov 
Prievidza a  Ilava. Z  okresu 
Bánovce nebol podaný ani 
jeden projekt.  (tsk) 

Do 31. júla 2017 nahradia vlaky autobusy!
Až do 31. júla 2017 sú správcom železničnej 

dopravnej cesty (ŽSR) vykonávané výlukové práce, 
ktoré budú mať za následok dočasné vylúčenie osobnej 
železničnej dopravy na úseku Trenčín – Chynorany. 
Z  tohto dôvodu budú vlaky nahradené autobusovou 
dopravou. Jednotlivé autobusy  budú označené 
tabuľami. Viac informácií na železničnej stanici.  (žsr)
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M alé 
Chlievany 

sa opäť po 
roku stali 
dejiskom oslavy 
najobľúbenejšieho 
slovenského 
jedla - gulášu. 
Dvadsaťjeden 
súťažných 
družstiev zo 
širokého okolia 
potvrdilo 
rastúci záujem 
o toto podujatie 
a asi dvetisíc 
návštevníkov si 
vychutnávalo 
nielen rôzne 
guláše, ale aj 
bohatý kultúrny 
program.

„S týmto ročníkom som 
spokojný a môžem povedať, 
že sa vydaril. Zo začiatku 
nám neprialo počasie, ale 
popoludní sa vyčasilo a 
prichádzalo stále viac a 
viac ľudí. Nezabrala síce 
helikoptéra, o to viac však 
zaujali vystúpenia hostí...“ 
potvrdil Dušan Senčík, 
jeden z hlavných organizá-
torov z  Malých Chlievan. 
A  návštevníci sa naozaj 
mali z  čoho tešiť. Najskôr 
to bolo koncertovanie 
Nadličanky a potom sestier 
Bacmaňákových. A skupina 
východniarskych šoumenov 
Drišľak zabávala aj pri 

súťažiach v pití piva a pílení 
dreva. Večerná zábava 
už bola v  réžii hudobnej 
skupiny Baróni. Neuveríte, 
skončila až o  tretej ráno. 
Nehovoriac o  bohatej pol-
nočnej tombole. 

A  ako rozhodla 
odborná porota? V  súťaži 
estetiky si prvenstvo 
odnieslo bánovské družstvo  
Red Wings Bánovce, partia 
Za plotom bola druhá 
a Slza tretia. Najkvalitnejší 
a  najchutnejší guláš uva-

rila pätica z  bánovského 
družstva Hostinec pod 
Periskom, ktorá získala 
celkom 182 bodov. Iba o dva 
body menej získalo   ďalšie 
bánovské družstvo HEŠ 
a  170 bodov Vesteníckí 
junáci.  Návštevníci hlaso-
vali aj o tom, kto získa tituly 
Najkrajšia kuchárka a  Naj-
krajší kuchár. Najviac hlasov 
získali Júlia Masárová a Edo 
Hrotek. Víťazné poháre 
a ceny odovzdal oceneným 
osobne primátor Marián 
Chovanec. Celé podujatie 
podporilo mesto i  mnohí 
sponzori. Na zorganizo-
vaní takejto veľkej akcie si 
obetaví dobrovoľníci najmä 
z  radov Malochlievancov 
naozaj zaslúžia veľ kú 
pochvalu. A  ako hodnotí 
akciu roka v  tejto mestskej 
časti poslanec MsZ Ľudevít 
Znášik: „Po vyčerpávajúcom 
období príprav a pri nevy-
spytateľnom počasí sme boli 
radi, keď sme videli, že ľudia 
sa bavia a že sme im umož-
nili stretnúť sa s priateľmi. V 
kútiku duše dúfame, že náv-
števníci boli spokojní a naše 
úsilie nevyšlo nazmar...“  
 (ab)
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na
facebooku

ZŠ Duklianska obstála 
v Testovaní 9 

Aj tento školský rok 
dosiahli žiaci ZŠ Duk-
lianskej výborné výsledky 
v  Testovaní 9. V  sloven-
skom jazyku a  literatúre 
zaznamenali priemernú 
úspešnosť 68,2 %. Per-
centil školy bol 81,6 %, čo 
znamená, že 81,6 % všet-
kých škôl na Slovensku 
dosiahlo horší výsledok 
ako naša škola. V  mate-
matike sme dosiahli 
priemernú úspešnosť 70,6 

%. Percentil školy bol 
93,8 %. Tento vynikajúci 
výsledok katapultoval 
našu školu medzi naj-
lepšie školy na Slovensku 
v  testovaní z matematiky. 
Takýto výsledok dosiahlo 
na Slovensku iba 6,2 % 
všetkých škôl. Deviataci 
tak boli odmenení výbor-
nými výsledkami za svoju 
námahu a  veľká vďaka 
patrí aj pedagógom za ich 
prípravu.   (mi)

Šiesty ročník Hrežďovského guláš festu v Malých Chlievanoch

Najviac zabodovali bánovskí gulášmajstri

Víťazné družstvo Hostinec pod Periskom s primátorom 
Mariánom Chovancom

Družstvo HEŠ vo svojom stánku na začiatku varenia gulášu

Najkrajšia kuchárka 
a kuchár

Zábava pri pílení dreva s Drišľakom

Foto: Anežka a Ľudevít Znášikovci

Šanca zažiť niečo nové
Európsky projekt Era-

smus+ zameraný na pod-
poru vzdelávania žiakov, 
študentov a  pedagógov  
v  týchto dňoch oslavuje 
svoje 30. výročie. Pri tejto 
príležitosti sme sa rozhodli 
podeliť o  svoju osobnú 
skúsenosť a  priblížiť tento 
projekt a  jeho benefi ty aj 
ostatným.

V  školskom roku 
2016/2017 Zá k ladná 
škola s  materskou školou 
Slatina nad Bebravou 
získala v  rámci projektu 
Erasmus+ grant, ktorý 
umožnil trom našim 
zamestnancom vycestovať 
do zahraničia a  zažiť 
rôzne vzdelávacie aktivity 
v spoločnosti učiteľov 
z  celej Európy, vymeniť 
si vzájomne profesijné 
skúsenosti a  priniesť do 
našej práce ,,nový vietor,,. 
Do projektu sme sa pustili 
so zámerom zabezpečiť pre 
školu kvalitný projektový 
manažment, inovovať a 
skvalitniť metódy a formy 
inkluzívneho vzdelávania 
a práce so žiakmi so 
špeciálnymi výchovno-
vzdelávacími potrebami 
a získať nové kontakty na 
európske školy s cieľom 
podporiť multikultúrnu 
výchovu učiteľov i žiakov. 

D ve vzdelávacie 
mobility zamerané na 
manažment európskych 
projektov a  vzdelávanie 
žiakov so špeciálnymi 
výchovno-vzdelávacími po- 
trebami sme absolvovali na 
krásnom ostrove Sardínia 
v mestečku Alghero, kde 
sme pod vedením skúse-

ných zahraničných lek-
torov okrem potrebných 
profesijných zručností zís-
kali aj zaujímavé námety 
na inovovanie vyučovania 
na našej škole a nadvia-
zali kontakty so školami 
v zahraničí. Mali sme 
tiež jedinečnú možnosť 
navštíviť talianske školy, 
spoznať iné vzdelávacie 
systémy a  najmä získať 
potrebný nadhľad nad 
vlastnými problémami 
a nachádzať nové možnosti 
učiteľskej práce i medziná-
rodnej spolupráce medzi 
školami. Tretia vzdelávacia 
mobilita sa uskutočnila vo 
Veľkej Británii v  Londýne 
a bola zameraná na formy 
a  metódy spoznávania 
rôznych typov ľudí, 
porozumenie ich sprá-
vania a  jednania v  práci 
a  ich správnu motiváciu 
k  osobnostnému rozvoju. 
Nezaplatiteľnou pridanou 
hodnotou tohto projektu 
bola pre nás možnosť spo-
znávať nových ľudí, nové 
miesta a preverili sme tiež 
svoje jazykové schopnosti.

V  budúcom školskom 
roku chceme ísť do toho 
znova. Plánujeme využiť 
získané skúsenosti a  kon-
takty na vypracovanie 
projektu, ktorý umožní 
vycestovať a spoznať niečo 
nové ďalším pedagógom 
a  najmä našim žiakom. 
Skúste to aj vy, veď Európa 
i  projekt Erasmus+ sú 
otvorené všetkým! 

 Ivana Mikušová, 
 Dagmar Kurtišová, 
 Simona Križanová 
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 Spoločenská kronika

Matúš Petrík

Marek Belák

Sabína Hroššová

Diana Koyšová

Alžbeta Ďurišková

Jerguš Rychtárech

Marko Števica

Terézia Sovová

Klára Helebrandová

Hana Mocňáková

Narodili sa

Micha Hudec a Monika Igazová

Uzavreli manželstvo

Emália Schneiderová, rod. Pauliková * 1931

Ing. Július  Cina  *1944

Opustili nás

Múdre slovo pre dušu
„Bytie nie je ani dobré ani zlé, ale keby nevedel človek rozli-
šovať medzi dobrom a zlom, zničil by sa na tejto zemi, lebo má 
obrovské nadanie, ktorým zvieratá nedisponujú. Zvieratá žijú 
právom silnejšieho, človek si poslúži nielen právom silnejšieho, 
ale aj právom podlejšieho.“  Josef Čapek , 

 v Materskej škole Hronského

Beseda s Luciou Súkeníkovou v minulom roku...

Deviateho júna dobro-
voľníci  v rámci projektu 
Nadácie Pontis - Naše mesto 
natierali plot na školskom 
dvore v Materskej škole J. 
C. Hronského. Cieľom pro-
jektu je podpora vytvárania 
vzťahov dobrovoľníkov 
k danej lokalite, preberanie 
zodpovednost i f ir iem 
za prostredie, v  ktorom 
pôsobia, či podpora angažo-
vanosti obyvateľov v tom, čo 

sa deje v ich okolí. Navyše je 
to príležitosť na vytváranie 
kontaktov a  budovanie 
spolupráce medzi samo-
správou, zapojený mi 
firmami, organizáciami 
a obyvateľmi mesta. 

 Do aktivity sa zapojilo 
16 dobrovoľníkov a výrobný 
riaditeľ z fi rmy Honeywell 
Safety Products Slovakia 
Partizánske,  25 dobrovoľ-
níkov mesta, medzi nimi 

zástupca primátora Peter 
Bulík, poslanci MsZ Dušan 
Holbay, Blanka Kodajová, 
Dana Švecová a 18 zamest-
nancov materskej školy. Na 
privítanie zatancovali deti 
z  materskej školy tanček. 
Dobrovoľníci v tričkách 
s logom Dnes mám rande 
s  naším mestom si prevzali 
od koordinátorov projektu 
pracovné pomôcky a  farby 
na natieranie. Príjemné 

sme spojili s  užitočným, 
pracovná nálada bola 
úžasná, vytvorili sa nové 
priateľstvá. Plot dostal žlto-
zelené ošatenie. Natreli sme 
160 plotových dielcov, 160 
stĺpikov, 3 brány. Ďakujeme 
všetkým za skrášlenie škol-
ského dvora. V budúcnosti 
by sme radi privítali aj  dob-
rovoľníkov z  fi riem mesta 
Bánovce nad Bebravou. 

  Stanislava Mišová

Putovná výstava  o holokauste v škole

Putovnú v ýstav u 
s  názvom Riešenie židov-
skej otázky na Slovensku v 
rokoch 1938-1945  si mali 
možnosť pozrieť žiaci ZŠ 
Gorazdova v  priestoroch 
svojej školy.. Výstava 
pozostávala zo 16 banerov 
v slovenskom aj anglickom 
jazyku. Hlavnou myš-
lienkou bola téma holo-
kaustu a  vysťahovania 
židovskej menšiny z  našej 
krajiny počas ťažkého 
obdobia rokov 1938-1945. 

Zaujímavým a  veku 
primeraným spôsobom 
opisuje vtedajšiu neľahkú 
spoločenskú situáciu, 
pričom tieto fakty pomá-
hajú ilustrovať aj dobové 
fotografi e. Výstavu si škola 
zapožičala od občianskeho 
združenia EDAH v  Seredi 
pri Múzeu holokaustu, 
ktoré patrí pod Slovenské 
národné múzeum.

Múzeum holokaustu 
v Seredi vzniklo v priesto-
roch bývalého pracovného 

a  koncentračného tábora, 
ktoré predstavuje auten-
tické miesto viažuce sa 
k už spomínanému tragic-
kému obdobiu. V  múzeu 
sú vystavené dobové 
dokumenty, fotografie 
a predmety súvisiace s pre-
nasledovaním Židov na 
území Slovenska. Jedným 
z  vystavených artefaktov 
je dobytčí vagón, v ktorom 
deportovali Židov do kon-
centračného tábora Aus-
chwitz. Múzeum zároveň 

slúži aj ako pamätník 
zavraždeným Židom zo 
Slovenska, pričom len 
táborom v Seredi ich prešlo 
približne 16 000, z ktorých 
bola väčšina zavraždená.   
Téma holokaustu je naozaj 
citlivá a preto treba na ňu 
mladých ľudí vhodným 
spôsobom upozorňovať, 
aby sa v budúcnosti nestalo, 
že naša spoločnosť zažije 
alebo spôsobí podobné 
nešťastie.

 Lenka Oravcová

V obývačke pod platanom 
s Máriou Demitrovou
Filmové leto na námestí 
otvorí Príbeh lesa

Už po tretíkrát sa obý-
vačka a  knižnica prenesie 
do centra nášho mesta, 
priamo na námestie pod 
platan a to hneď šesť piatkov 
počas celého leta. Mestská 
knižnica Ľ. Štúra a Mestské 
kultúrne stredisko v Bánov-
ciach nad Bebravou pri-
pravujú po roku zaujímavé 
stretnutia so spisovateľmi 
a klubové fi lmy. 

Aj v  tomto roku si do 
obývačky pod platanom 
môžete prísť sadnúť už od 
15. hodiny prečítať knihu, 
časopis, alebo sa len pozho-
várať do nášho gauča alebo 
kresiel. Deti si zatiaľ môžu 
vyrobiť rôzne záložky, 
pohľadnice, pozdravy pre 
maminky. Za symbolickú 
cenu si môžu vyrobiť 
vlastné odznaky a mag-
netky. V prvej obývačke pod 
platanom si môžete v piatok 
23. júna od 18. hodiny 
pobesedovať  s Máriou 
Demitrovou. Okrem dvoch 
básnických zbierok vydala 

aj dve krásne a dobrodružné 
knihy pre deti o  Amélii 
z  Trdelníkova.  Ďalší naj-
bližší hostia obývačky pod 
platanom budú 7. júla Milan 
Hodál, 14. júla Richard 
Rychtarech... a ďalší.         

Po besede, podľa svetel-
ných podmienok, približne 
po 20.00 h,  pripravil pre vás 
Filmový klub  Kassandra 
premietanie v  letnom 
kine priamo na námestí. 
Francúzsky dokumentárny 
film Príbeh lesa  (2015) 
nás zavedie do toho nám 
dobre známeho lesa, ktorý 
máme za humnami. Tou 
najmodernejšou technikou 
nakrúcali tvorcovia štyri 
roky na rôznych miestach 
po celej Európe, dokonca 
žili v lese so sledovanou 
divokou zverou. Len vďaka 
unikátnym metódam sní-
mania dokázali autenticky 
prevyprávať  príbeh lesa od 
doby ľadovej až po súčas-
nosť a zachytiť vzrušujúci 
kolobeh života v ňom...  (r)
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Bánovský 
basketbalový 

klub v súčasnosti 
prežíva jedno 
zo svojich 
najúspešnejších 
období.  Klub 
dosiahol historicky 
najúspešnejší rok 
od svojho vzniku.  
Cesta k úspechu ale 
nebola jednoduchá. 

Vznik BBK sa datuje 
k 1. augustu 1999. Klub  
zastrešoval predovšetkým 
družstvo mužov. Muži boli 
pravidelným účastníkom 
1. basketbalovej ligy, napo-

sledy v  sezóne 2003/2004. 
Vzhľadom k  tomu, že sme 
nedokázali z  pracovných 
a  študijných dôvodov 
udržať družstvo mužov 
z  domácich odchovancov 
a  zachovať tak tréningový 
proces, po viacročnom 
pôsobení mužov v  2. lige 
sa vedenie klubu rozhodlo 
prednostne venovať práci 
s mládežou. Vďaka obetavej 
a  zodpovednej práci ľudí -  
Gregorovej, Margolienovej, 
Miklovej, Podluckého, Rau-
činu, Lauša, Záboja, Valacha, 
Turčana, Paška, Jánošíka - sa 
nám podarilo zastabilizovať 
basketba lov ú m ládež 
v Bánovciach. Všetko toto sa 
dialo s  výraznou podporou 
pánov Igaza a  Bučka, ktorí 
zabezpečovali bezchybný 
chod klubu po organizačnej 
stránke.

Cieľom klubu bolo, aby 
naši chlapci boli čo najviac 
konfrontovaní s  kvalitnými 
družstvami, čo sa vedenie 
klubu snažilo zabezpečiť 
účasťou na mnohých kva-
litných turnajoch. Prvým 
potvrdením nastúpenej 
cesty bolo víťazstvo kadetov 
na turnaji v Prahe 2010 pod 
vedením trénera Jánošíka. 
Postupne prichádzali ďalšie 
úspechy – víťazstvá na 
turnajoch v Trenčíne, Uher-
skom Brode, Ostrave, druhé 
miesto v  Plzni, Ostrave. 
V roku 2015 sa nám podarilo 
zopakovať víťazstvo v Prahe, 
tentokrát s  družstvom 
minibasketbalistov. V  roku 
2017 sme dokázali uspieť 
až s  dvomi mládežníckymi 
tímami na turnaji v Ostrave 
(mladší minibasketbalisti 
a  žiaci zhodne 3. miesto). 

Z  nášho klubu vyšlo aj 
niekoľko reprezentantov: 
Tomáš Predný – reprezen-
tant SR do 20 rokov, účastník 
ME v basketbale 2012, Juraj 
Jánošík – reprezentant SR 
do 18 rokov, účastník ME 
v  basketbale 2011, Tomáš 
Jarolín – člen reprezentácie 
SR do 18  rokov, dnes hráč 1. 
ligy mužov BK Radotín (CZ), 
Dominik Kubala – reprezen-
tant SR do 18 rokov, účastník 
ME v basketbale 2015, 2016.

V  súčasnosti k lub 
zastrešuje tri družstvá. 
V tomto roku sa nám poda-

rilo aj niekoľko prvenstiev. 
Prvýkrát sa nám podarilo 
so žiakmi pod vedením 
Jakuba Gajdoša prebojovať 
do záverečného fi nálového 
turnaja Final Six. Prvýkrát 
sme mali v  ligovej súťaži 
mladších minibasketbalistov 
pod vedením Tomáša Pred-
ného, ktorým sa podarilo 
postúpiť do nadstavbovej 
časti o  postup na fi nálový 
turnaj, kde skončili štvrtí. 
Už druhý rok nám funguje 
basketbalová prípravka 
pod vedením Jána Urbana, 
ktorá systematicky a hravou 

formou pripravuje deti do 
pravidelného tréningového 
procesu a  postupné zapá-
janie do súťažných zápasov. 
Tréningový proces prebieha 
v  mestskej športovej hale 
a  v  telocvični ZŠ Goraz-
dova.  Naším cieľom bolo 
vytvoriť v  meste finančne 
skromný a stabilný, rodinný 
klub. Napriek mnohým 
problémom sa nám to darí 
s  výraznou pomocou mesta 
Bánovce nad Bebravou, 
skvelému prístupu vedenia  
ZŠ Gorazdova a obetavým 
rodičom. (ľp)

šport6
Bánovský basketbalový klub – cesta k striebru očami predsedu klubu Ľubora Paula
Naším cieľom bolo vytvoriť finančne skromný a stabilný klub

Po Bánovských behúňoch sa primátor Marián Chovanec rozhodol pozvať na magistrát 
aj mladých basketbalistov. Tí si na majstrovstvách Slovenska vybojovali strieborné 
medaily a práve to primátor ocenil. Za historický úspech bánovského basketbalu 
Marián Chovanec mladším žiakom poďakoval  9. júna. Chalani neboli s prvým 
mužom Bánoviec po prvýkrát. Na mestský úrad boli pozvaní aj pred dvomi rokmi, 
kedy sa mohli pochváliť tromi turnajovými víťazstvami. Ako je vidieť pod trénerskou 
taktovkou Jakuba Gajdoša chalani kontakt s basketbalovou špičkou Slovenska, no aj 
Európy nestratili, skôr naopak, priblížili sa k nej. Piatkové stretnutie nebolo len o ďako-
vaní, ale aj vážnych veciach. Predseda BBK Ľubor Paul hovoril aj o obsadení mestskej 
športovej haly, v ktorej by basketbalisti radi častejšie trénovali.  Nový harmonogram 
tréningov v športovej hale by sa mal tvoriť záverom tohto mesiaca a keďže  primátor túži 
basketbalistom pomôcť, chce byť pri zostavovaní rozpisu.     (aj), foto: M. Schlesinger

Bánovský futbal zazna-
menal cenný úspech. Starší 
dorastenci si víťazstvom 6:2 
spečatili postup do II. ligy, 
čím si splnili svoj cieľ. Zdá 
sa, že bánovskému futbalu 
dorastá generácia hráčov, 
ktorí sú prísľubom do 
budúcnosti. “Cieľ postúpiť do 
druhej ligy sme si stanovili 
spolu s hráčmi a snažili sme 
sa pre to urobiť maximum. 
Mužstvo som budoval dlho-
dobo a postupne doň dopĺňal 
vhodné typy hráčov. Chlapci 
predviedli svoju kvalitu aj 
na turnajoch v  zahraničí 
v  Poľsku a  Nemecku. 
Tieto turnaje im ukázali 
cestu pre ich futbalový 
rast a  zmysel driny, ktorú 
podstupujú v  tréningovom 
procese. Tento rok končia 
v  doraste  piati hráči, ktorí  
majú predpoklady presadiť 

sa v  A  mužstve. Uvidíme, 
všetko bude záležať na ceste, 
ktorou sa chce klub uberať,“ 
vyjadril sa k úspechu tréner 
Tibor Zita. Prienik mladých 
futbalistov do II. ligy je 
výsledkom dlhodobej práce. 
„Každý hráč, kým sa dostane 
do dorastu, prejde kus fut-
balovej cesty, preto netreba 
zabúdať ani na trénerov, 
ktorí ich viedli v  minulosti. 
Tréneri  Bacho, Chocina, 
Halás, Mášik, Slovák. Títo 
všetci majú nemalý podiel 
na výchove a  napredovaní 
týchto hráčov. K  postupu 
prispeli aj ľudia, ktorí zabez-
pečujú servis okolo hráčov 
a,  samozrejme,  vedenie 
klubu. Tento tím hrá pod 
mojím vedením už dva 
roky. Základom úspechu  
v  kolektívnych športoch je 
dobrá partia hráčov, ktorí 

sa navzájom rešpektujú, ich 
chcenie neustále výkonnostne 
napredovať a v neposlednom 
rade faktor šťastia. Taktiež  
dobrá spolupráca s  tré-
nerom mladšieho dorastu 
Kubíkom, ktorého hráči 
vhodne dopĺňali zostavu pri 
zraneniach a  ochoreniach,“ 
povedal tréner Zita. Vďaka 
zimnému presunu mužov 
do 3. ligy mohli celú jarnú 
časť ligy odohrať talentovaní 
Mášik a Turoň za starší 
dorast. „Určite obaja patrili 
k  hráčom, ktorí zvyšovali  
kvalitu herného prejavu 
a  boli gólovo produktívni.  
Každý hráč kádra má 
však svoju kvalitu,  miesto, 
funkciu v  hernom systéme. 
Podiel na postupe majú  
všetci hráči rovnaký. Vždy 
som hovoril, že vyhrávame 
a  prehrávame spolu ako 

tím,“ dodal tréner starších 
dorastencov.  Práca s  mlá-
dežou  nie je v dnešnej dobe 
jednoduchá, povie vám to 
každý tréner. Tibor Zita 
mal so svojimi zverencami 
dobrý vzťah.  „V súčasnosti  
v  ére informatickej  a  tech-
nologickej šialenosti je dosť 
ťažké mladých ľudí neustále 
presvedčovať a motivovať, že 
to čo robia, má zmysel. Oni 
sami musia cítiť, že futbal im 
prináša uspokojenie a musia 
sa ním baviť. Samozrejme, 
treba im ukázať cestu ako 
sa zlepšovať a prinášať nové 
herné a  kondičné prvky do 
tréningu, aby ich tréning 
zaujal.“ Futbalový Spartak 
bude mať druholigové 
zastúpenie nielen u starších  
a mladších dorastencov, 
no aj u starších a mladších 
žiakov.   (aj)

Starší dorast postúpil, v novej sezóne si zahrá druhú ligu
Sú prísľubom do budúcnosti

Strieborní mladší žiaci, foto: BBK

Víťazná bodka
Neded – Bánovce 1:3 (1:1)

Naši futbalisti po 
svojom prvom prieniku na 
polovicu domácich, využili 
rýchlu kombináciu, na konci 
ktorej Halás prudkou prí-
zemnou strelou otvoril skóre 
stretnutia. V 13. minúte bol v 
dobrej príležitosti opäť Krá-
lovič, jeho strieľaný center 
však zblokoval Gajdošík. Na 
útočnú snahu Nededu reago-
vali zverenci trénera Slováka 
nebezpečným Halásom, 
ktorý v 20. minúte nastrelil 
vybiehajúceho brankára 
Nemčeka. Na druhej strane v 
28. minúte Rožník a po ňom 
Guemache spálili tutovky, 
keďže ešte na malom štvorci 
kľučkovali. V 31. minúte sa 
vyznamenal Grman, keď 
odvážnym v ybehnutím 
zmaril prienik Královiča. 
O štyri minúty neskôr mal 
ďalšiu príležitosť Guemache, 

ktorý namieril tesne vedľa. V 
41. minúte sa už domáci doč-
kali, keď kombinačnú akciu 
zakončil Guemache delovkou 
pod brvno. Po obrátke strie-
dajúci Nikolić nastrelil žrď a 
dorážku Dlhého zneškodnil 
Grman. Ako sa dávajú góly 
sme domácim ukázali v 53. 
minúte, keď sa Golis ocitol 
zoči-voči Nemčekovi a v 
dobrej príležitosti nezaváhal. 
V 80. minúte sa Neded mohol 
po druhýkrát tešiť z gólu, 
ale po faule na Obassiho 
v šestnástke, nariadený 
pokutový kop Guemache 
panenkovsky poslal do rúk 
Grmana. Domáci hrali v 
závere vabank, ale netešili sa 
ani zo zisku bodu. V tretej 
nadstavenej minúte Mrocek 
z rýchlej kontry spečatil 
víťazstvo našich futbalistov. 
 (aj,js)
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Už aj obyvatelia 
Bánoviec nad Bebravou 
môžu nakupovať v  pre-
stavanej predajni, ktorá 
im poskytuje navýšenie 
komfortu pri nákupe. 
Spoločnosť Kaufl and sa 
rozhodla pre komplexnú 

modernizáciu svojej 
prevádzky už aj v tomto 
meste. Zákazníci sa tak 
môžu tešiť na voľnejší 
pohyb v predajni, nižšie 
umiestnené regá ly, 
urýchlenie nákupu, ale aj 
viac priestoru na nákup. 
Inovácie sa dotkli hneď 
niekoľkých pozitívnych 
zmien. 

Spoločnosť Kauf-
land k ladie dôraz 

nielen na  ponuku vždy 
čerstvého a kvalitného 
sortimentu, ale aj na pozi-
tívne emócie a  pohodu 
pri jeho nákupe. Presne 
to predstavuje jeden 
z hlavných dôvodov pre 
inováciu štandardu aj 

tejto predajne. „Cieľom 
modernizácie je zvýšenie 
komfortu a kultúry 
predaja pre  našich 
zákazníkov, ku ktorým 
patrí napr. zníženie 
ma ximálnej  výšky 
regálov, zriadenie odde-
lenia s tovarom na malý 
rýchly nákup, ako aj 
zvýšenie voľnosti pohybu 
aplikáciou nového, 
prehľadného konceptu 

regálov a  usporiadania 
sortimentu,“ uviedol 
M a r t i n  G ä r t ne r, 
hovorca spoločnosti 
Kauf land Slovenská 
republika v.o.s.   

Pohodlnosť a  rých-
losť nákupu podporuje 

už samotný vstup 
na  predajnú plochu. 
Ten sa spoločnosť 
rozhodla rozšíriť tak, 
že zákazník sa hneď 
po príchode ocitne 
v  zdravom oddelení 
ovocia a zeleniny. Rých-
losti nákupu každého 

oby vateľa Bánoviec 
nad Bebravou pomôže 
taktiež aj odstránenie 
stredovej regá lovej 
steny, ktorá dáva zelenú 
pohybu krížom cez 
celú predajňu, ale aj 
medzi jej jednotlivými 
oddeleniami.

Viaceré komplexné 
zmeny v predajni sa tak 
postarajú o  uľahčenie 
nákupu všetkých zákaz-
níkov. Tí sa môžu tešiť 
z  nových prehľadných 
regálov, modernizácie 
obslu žných pu ltov 
a  vstupu na predajnú 

plochu, zavedenia samo-
obslužných pokladní 
a  nového dizajnu Infor-
mácií predajne. Pekáreň, 
ktorá je súčasťou každo-
denných nákupov, nájdu 
hneď za oddelením 
ovocia a zeleniny a mra-
zený tovar priamo pri 
pokladniach. Nákup 
sa tak stáva doslova 
otázkou minúty. 

reklama 7

Kaufland zmodernizoval svoju predajňu 
v Bánovciach nad Bebravou
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Zneužívali drony na 
sledovanie... prečítala som si 
v našich novinách. Napriek 
závažnosti témy - musela som 
sa pousmiať. Kde sú tie časy, 
keď susedia cez plot počúvali 
susedov, ako sa hádajú pri 
ohŕňaní zemiakov... a cha-
lani, čo chceli vidieť babu 
v plavkách (...a možno aj bez 
nich), museli vynaložiť aspoň 
minimálne úsilie a vyliezť 
niekam... neviem kam. Alebo 
- suseda musela pozametať 
takmer celé  priedomie, aby 
sa dozvedela, čo sa deje vedľa. 
A to pre nedostatok miesta 
nespomínam činžiakové 
varianty... Ľudia, nebláznite! 
Vráťte sa k tradičným 
metódam a budete prekva-
pení, čo všetko sa dozviete! 
Stavím sa, že viac, ako váš 
dron...  (zb)

Dnes píše Zuza.nka

 Kúpim byt v BN, hoto-
vosť. Tel. 0908 812 833.
  Predám 2-izbový 
byt prerobený v  BN na 
Severe. Tel. 0905 906 900.
 Kúpim ľudové kroje, 
plachty, obrusy a iné staré 
textílie. Tel. 0902 708 047.

INZERCIA

Vezmem do prenájmu 
priestor pre firmu, min. 
80m2, prízemie, prístup 
autom, prípadne kúpim 
vhodný priestor, dom,

len v BN-mesto, 
tel.: 0905 500517

Grapplerská liga opäť v Bánovciach 
Grappling - tento 

pomerne neznámy šport 
sme si v našom meste mohli 
vychutnať v októbri minu-
lého roku, ale aj teraz druhú 
júnovú sobotu. V oboch prí-
padoch išlo o  grapplerskú 
ligu nazvanú NO GI CUP.   

Mestská špor tová 
hala v našom meste sa po 
ôsmich mesiacov opäť stála 
dejiskom súbojov v grap-
plingu . Druhé kolo NO-GI 
CUP-u  pritiahlo do nášho 
mesta 70 borcov nielen z 
rôznych kútov Slovenska, 
ale aj Čiech. Grappling je v 
našich končinách pomerne 
neznámy, je založený na 
brazílskom džiu-džicu. Jeho 
jednoduché priblíženie nám 
ponúkol prezident SAG Peter 
Ďuriš:  „Je to šport podobný 
zápaseniu, akurát z môjho 
pohľadu je trošku dynamic-
kejší.“ Druhého dielu ligy sa 
zúčastnila aj šestica borcov 
z bánovského Fight Gym-u. 

V najkvalitnejšej kategórii 
expert sa predstavil Marián 
Jakubík, ktorý bol pred 
podujatím pasovaný do 
role adepta na zisk čelného 
umiestnenia.  Účastníkovi 
Majstrovst iev Európy 
v poľskej Poznani sa na 
domácej pôde síce nepoda-
rilo zopakovať prvé miesto z 
októbra, no aj tretia priečka 
je dôkazom jeho vysokého 
kreditu. Fight Gym-u 
sa mimoriadne darilo v 
kategórii začiatočníkov. 
Tomáš Žáčik v hmotnosti 
do 99 kilogramov, rovnako 
tak Marek Kvasnica medzi 
borcami do 88 kilogramov, 
skončili na prvom mieste. 
Goran Veskov a junior 
Samuel Karas skončili na 
strieborných pozíciách. Až 
piati zo šestice členov Fight 
Gym-u skončili na stupni 
víťazov. Svedči to o kvalite 
klubu. ,,Fight Gym má veľmi 
zvučné meno na Slovensku, 

aj v okolitých štátoch. Ondrej 
Ducky, tréner a duša klubu, 
vychoval veľa borcov, ktorí 
dosiahli významné výsledky. 
Čo sa týka MMA, ktorému 
sa Fight Gym hlavne venuje, 
tak Marián Jakubík a 
Tomáš Zajac sú štvrtí v Profi  
kategórii na Slovensku,“ 
povedal Peter Ďuriš. Grap-
plerska liga No GI -Cupu 
pozostáva so štyroch kôl. V 
každom z nich sa umiest-
nenie boduje, tí čo zvíťazia 
v kategórii Expert, sa 
kvalifi kujú na majstrovstvá 
Európy. Zorganizovať  NO 
GI CUP nie je jednoduché. 
,,Je to vecou nadšencov. V 
rámci Bánoviec podujatie 
zastrešil aj primátor Marián 
Chovanec, za čo mu patrí 
vďaka,“ povedal prezident 
Slovenskej Asociáciu Grap-
plingu. Prvý muž Bánoviec 
si druhé kolo ligy nenechal 
ujsť a po príhovore si osobne 
pozrel súboje borcov.   (aj)


